

“That an humble Address be presented to His Excellency praying that he will cause to be laid before this House a copy of the latest signed agreement between the government and the Province of Saskatchewan under the Canada Assistance Plan”

having been called was, at the request of the honourable Member for Vaudreuil (Mr. Herbert), transferred by the Clerk to the order of “Notices of Motions (Papers)” pursuant to Standing Order 48(1).

Notice of Motion for the Production of Papers No. 79, as follows:

“That an humble Address be presented to His Excellency praying that he will cause to be laid before this House a copy of the latest signed agreement between the government and the Province of Alberta under the Canada Assistance Plan”

having been called was, at the request of the honourable Member for Vaudreuil (Mr. Herbert), transferred by the Clerk to the order of “Notices of Motions (Papers)” pursuant to Standing Order 48(1).

Notice of Motion for the Production of Papers No. 80, as follows:

“That an humble Address be presented to His Excellency praying that he will cause to be laid before this House a copy of the latest signed agreement between the government and the Province of British Columbia under the Canada Assistance Plan”

having been called was, at the request of the honourable Member for Vaudreuil (Mr. Herbert), transferred by the Clerk to the order of “Notices of Motions (Papers)” pursuant to Standing Order 48(1).

Notice of Motion for the Production of Papers No. 81, as follows:

“That an humble Address be presented to His Excellency praying that he will cause to be laid before this House a copy of the latest signed agreement between the government and the Province of Prince Edward Island under the Canada Assistance Plan”

having been called was, at the request of the honourable Member for Vaudreuil (Mr. Herbert), transferred by the Clerk to the order of “Notices of Motions (Papers)” pursuant to Standing Order 48(1).

The Order being read for the second reading and reference to the Standing Committee on Health, Welfare and Social Affairs of Bill C-132, An Act to amend the Family Allowances Act, 1973;

Qu'une humble adresse soit présentée à Son Excellence la priant de faire déposer à la Chambre copie de l'entente la plus récente signée entre la province de la Saskatchewan et le gouvernement en vertu du Régime d'assistance publique du Canada,

est appelé et, à la demande de l'honorable député de Vaudreuil (M. Herbert), est reporté par le Greffier à l'ordre relatif aux *Avis de motions (documents)*, conformément au paragraphe (1) de l'article 48 du Règlement.

L'avis de motion portant production de documents n° 79, ainsi conçu:

Qu'une humble adresse soit présentée à Son Excellence la priant de faire déposer à la Chambre copie de l'entente la plus récente signée entre la province de l'Alberta et le gouvernement en vertu du Régime d'assistance publique du Canada,

est appelé et, à la demande de l'honorable député de Vaudreuil (M. Herbert), est reporté par le Greffier à l'ordre relatif aux *Avis de motions (documents)*, conformément au paragraphe (1) de l'article 48 du Règlement.

L'avis de motion portant production de documents n° 80, ainsi conçu:

Qu'une humble adresse soit présentée à Son Excellence la priant de faire déposer à la Chambre copie de l'entente la plus récente signée entre la province de la Colombie-Britannique et le gouvernement en vertu du Régime d'assistance publique du Canada,

est appelé et, à la demande de l'honorable député de Vaudreuil (M. Herbert), est reporté par le Greffier à l'ordre relatif aux *Avis de motions (documents)*, conformément au paragraphe (1) de l'article 48 du Règlement.

L'avis de motion portant production de documents n° 81, ainsi conçu:

Qu'une humble adresse soit présentée à Son Excellence la priant de faire déposer à la Chambre copie de l'entente la plus récente signée entre la province de l'Île-du-Prince-Édouard et le gouvernement en vertu du Régime d'assistance publique du Canada,

est appelé et, à la demande de l'honorable député de Vaudreuil (M. Herbert), est reporté par le Greffier à l'ordre relatif aux *Avis de motions (documents)*, conformément au paragraphe (1) de l'article 48 du Règlement.

Il est donné lecture de l'ordre portant deuxième lecture et renvoi au Comité permanent de la santé, du bien-être social et des affaires sociales du Bill C-132, Loi modifiant la Loi de 1973 sur les allocations familiales.